
 

Verslag: Wmo-adviesraad Hollands Kroon 11 oktober 2023. 

Aanwezigen:  
Els Wessels, Jan Verduin, Anneke Blom, Bert Hovius, Babs Lont en Sandra Bakker. 
Afwezig met bericht: Huub Hermans, Sylvia Mandemaker.  
Aanwezigen namens de gemeente Hollands Kroon: J. Schoolderman.  
 

• Opening vergadering 
M. Molenaar is verhinderd.  
Het was de bedoeling dat zij een toelichting zou geven op de regiovisie beschermd 
wonen. Mevr. Schoolderman legt het verzoek bij Mevr. Molenaar neer of zij de 
volgende vergadering in november 2023 kan aansluiten. Hierbij ter informatie vanuit 
de gemeente dat de regiovisie is opgeschoven. De regiovisie beschermd wonen is 
opgeschort. De ingangsdatum voor de Wet woonplaatsbeginsel is opgeschoven naar 
1 januari 2025.   J. Schoolderman vraagt M. Molenaar om alvast na te denken over de 
manier waarop ze ons als Wmo adviesraad kan meenemen in de beleidsvorming 
rondom de regiovisie.  
Mededelingen gemeente Hollands Kroon: 

• Terugkoppeling overleg met de Participatieraad. De afspraak is om 2 x per jaar 
een gezamenlijk overleg te plannen met de Wmo adviesraad en de 
Participatieraad. Er is contact geweest. De volgende data zijn voorgesteld: 
eenieder kijkt of dit past in de agenda. Deze data zijn eveneens gedeeld met de 
Participatieraad. De voorkeur gaat uit naar een avond, aangezien dan de meeste 
mensen aanwezig kunnen zijn. Data dinsdag 21 november, woensdag 29 
november en maandag 4 december.  
 

• Dementievriendelijke gemeente. Er heeft een avond plaats gevonden op 22 
september 2023. Bert en Babs zijn hiernaartoe geweest. Er was een kleine groep 
belangstellenden aanwezig. Dit maakte het gesprek makkelijker. Er zijn 
actiepunten uitgezet die worden opgepakt. Het is de bedoeling om de 
middenstand, waaronder horeca en winkels meer te betrekken bij het dementie 
vriendelijk maken van de gemeente.  

• De gemeente is op dit moment bezig met de woonzorgvisie.  

• Regiotafels van Woonzorggroep Samen. Dit gaat over reablement. Reablement 
wordt beschreven als een manier van werken waarbij de zorgverleners ouderen 
ondersteunen hun eigen leven te leiden. Deze aanpak vraagt om luisteren naar de 
persoon waarbij je iemand ‘re-ablet’ om zijn eigen leven te leiden. (Meer 
informatie is te vinden op https://www.zonmw.nl/nl/programma/reablement.) 
Er zouden regiotafels komen. Er is contact geweest met Incluzio, zij hebben ook 
niets gehoord over data voor de regiotafels. Het is nog niet gelukt om contact te 
krijgen met Woonzorggroep Samen. Er is wel een goede samenwerking tussen 
Incluzio en Woonzorggroep Samen. 

• Subsidie LINK. LINK ontvangt geen subsidie. Zij hebben een contract met Incluzio 
en vanuit de gemeente loopt de financiering per jaar. De plannen worden wel 
jaar overstijgend gemaakt.  

https://www.zonmw.nl/nl/programma/reablement


 

De vraag aan de gemeente: Zorg dat LINK genoeg middelen heeft om het goede 
preventieve werk te doen, dat voorkomt later erg veel zorg en WMO kosten. 
(Mogelijk advies uitbrengen: op de actielijst plaatsen.) 

• Verdiepingsoverleg aan de hand van een thema: Jos heeft overleg gehad met 
Huub. Het idee wordt geopperd om tijdens de Wmo advies vergaderingen 
thema’s aan de orde te laten komen. De vraag aan de Wmo adviesraad om 
hierover na te denken. Hoeveel tijd willen wij aan een thema besteden, welke 
thema’s, komen er in de jaarplanning naar voren. (actielijst) 

• Er komt een reactie op de brieven die de Wmo adviesraad heeft verzonden aan 
het College. Er is de brief met betrekking tot de beleidsregels. De andere brief is 
gericht op de afgelopen periode en de werking van de Wmo adviesraad en de 
positie van de Wmo adviesraad in de beslissingen die worden genomen door de 
gemeente.  

• Subsidie voor Wmo adviesraad: hierin is iets niet goed gegaan, hier wordt aan 
gewerkt. 

 
1. Agenda 11 oktober 2023: 

Er zijn geen toegevoegde agendapunten. De agenda wordt vastgesteld.  
 

2. Notulen 13 september en actielijst:  
De notulen worden aangepast en hierbij zijn deze goedgekeurd. De actielijst wordt 
aangevuld.  

 
3. Brief aan de wethouder ter informatie:  

Dit betreft de brief beleidsregels huishoudelijke hulp.  
 

4. Open brief aan college en gemeenteraad ter informatie:  
Dit betreft de brief betreffende de invloed die de Wmo adviesraad kan hebben op 
het Wmo beleid van de gemeente en de manier waarop de gemeente Hollands Kroon 
met de adviezen omgaat. Er is contact geweest vanuit de krant of de Wmo 
adviesraad in gesprek wil gaan over dit onderwerp. De Wmo adviesraad wil als eerste 
het gesprek aangaan met de gemeente, niet direct met de media.  
 

5.  Aankondiging kwaliteitsonderzoek huishoudelijke hulp ter informatie: 
Ter advies richting gemeente: neem de Wmo adviesraad mee in het meelezen van de 
brief. Op die manier kunnen we onze bijdrage leveren aan de leesbaarheid van de 
brief vanuit de visie van de gebruiker. Ervan uit gaande dat de brieven in begrijpelijk 
Nederlands zijn geschreven.  
 

6. Mails: 

• Mail met betrekking tot leerling vervoer is besproken. Het gaat om een 
individuele situatie. Als er meerdere berichten richting de Wmo adviesraad 
komen, kunnen we dit oppakken. Er wordt vanuit de secretaris van de Wmo 
adviesraad een reactie gegeven op deze mail.  

• Dementievriendelijk museumbezoek: Dit zijn mooie initiatieven. Wim bezoekt de 
bijeenkomst ‘lotgenotencontact’ in de cultuurschuur om dit initiatief te bekijken.  

 



 

7. Benutten netwerk: 

• Vanuit de belbus chauffeurs komt een tevredenheidsonderzoek onder de 
gebruikers van de belbus. De chauffeurs delen de brieven uit aan de gebruikers. 
Het secretariaat van de belbus heeft in overleg met het bestuur het onderzoek 
opgesteld. 

 

8. Bijeenkomsten: 

• Babs en Bert zijn naar de bijeenkomst over de regiovisie in Den Helder geweest 
en naar de bijeenkomst over dementievriendelijkheid in Anna Paulowna. Verslag 
volgt.  

 
9. Rondvraag: 

• Activiteiten ondernemen om nieuwe leden te werven: (actielijst) 

• Sylvia neemt het penningmeesterschap over en het beheer van de website 
wanneer Jan hier aan het einde van dit jaar mee stopt. 

• De wooncompagnie, De Downdriehoek en Pluzorg uit Nieuwe Niedorp hebben op 
14 september 2023 de intentieverklaring getekend. Het wooncomplex komt bij 
het Winkelmadepark in Winkel. De woningen zijn bedoeld voor jongeren met 
Downsyndroom zodat zij begeleid zelfstandig kunnen wonen en de zorg die zij 
nodig hebben aanwezig is.   

• Volgende vergadering is Jan niet aanwezig. 

• In gemeente Hollands Kroon wordt het plaatsen van mantelzorgwoningen 
afgewezen of het plaatsen van andere woningen bijvoorbeeld voor jongeren niet 
gemotiveerd afgewezen. De Wmo adviesraad stelt de vraag welk beleid er is op 
het gebied van mantelzorgwoningen in het kader van preventieve zorg. (actielijst) 

• De vergadering in december wordt indien mogelijk verzet naar een andere 
datum.  

 
10.  Volgende vergadering is op 8 november 2023.  


